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Onderwerp Signaal Brabant over evenementen
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Zoals vrijdag benoemd hebben

GGD Brabant Midden West Noord

Het overleg ging met name over het toestaan van evenementen inclusief handhaving lokale versus nationale

maatregelen en de beschikbare data in de verschillende regio s

en ik afgelopen maandag deelgenomen aan een overleg georganiseerd door10 2

De laatste tijd worden weer meer evenementen georganiseerd die ofwel niet vergunningsplichtig zijn of aan de

voorwaarden voldoen maar waar het gevoel is dat er wel een risico genomen wordt Voorbeeld is een festival van dit

weekend https www bd nl waalwiik heusden e o kaatsheuvel maakt zich op voor anderhalvemeterfestival met tino

martin en rene froger meezingen mag niet~a3c31fe3

Een muziekfestival met 700 personen optredensvan Rene Froger Tino Martin etc

De organisatie geeft aan dat er 1 5 meter gehouden kan worden en dat meezingen niet mag Maar goed in hoeverre is

dat haalbaar Afgelopen week Is er een optreden in de Brabant Hallen geweest van Andre Hazes en ook de

wielerwedstrijden trekken veel mensen

Omdat het volgens de regels klopt is het lastig om lokaal maatregelen te nemen De vraag is of er een soort van

signaalwaardes of drempelwaarden benoemd kunnen worden bij brandhaarden zodat er eerder ingegrepen kan

worden en er uniformlteit komt in de maatregelen Dit zou ook aangekaart zijn door de burgemeesters in het

Veiligheidsberaad Nu gaan organisatoren van evenementen bij verschillende gemeenten proberen wat daar mogelijk is

Het wordt ook besproken in het GHOR hoofden overleg en het staat vanmiddag op de agenda van het regionaal
beleldsteam RBT van Brabant MW

Ook zijn ze op zoek naar andere mogelijkheden voor grote evenementen bijvoorbeeld een maximum aan het aantal

bezoekers

Ik heb aangegeven het in ieder geval bij jullie aan zou kaarten Uiteraard zijn ze ook bereid nader In gesprek te gaan

Groet
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